
“Aquest Mundial hauria de servir  
per mostrar una mica més d’interès  
per les jugadores d’handbol d’aquí”

La jugadora granollerina diu que cal 
parlar més de racisme i no només 

quan hi ha un incident concret

equips d’altres continents, també poden guanyar par-
tits i ser una sorpresa. De fet ja va passar amb Croàcia, 
en l’últim campionat europeu, que va arribar fins a 
semifinals. 

Què creus que hauria d’aportar a Granollers el fet 
d’haver acollit un mundial femení?
M’agradaria que la gent conegués més l’handbol, que 
les jugadores quan sortissin del pavelló i anessin cap 
a casa la gent les reconegués. Aquest Mundial hauria 
de servir per mostrar una mica més d’interès per les 
jugadores d’handbol d’aquí. 

Darrerament també t’has significat molt davant les 
mostres de racisme.
Durant el confinament per la Covid era a casa quan 
va passar l’incident de George Floyd (el ciutadà que 
va morir en mans de la policia a Minneapolis). Vaig 
buscar informació sobre el racisme i el tema em va 
anar agradant cada vegada més. Vaig aprofitar per 
difondre el poc que sabia al meu compte d’Instagram. 
Només es parla de racisme quan passa un fet concret. 
Se n’hauria de parlar cada dia perquè el racisme és 
present cada dia. Em passa a mi i a qualsevol altra 
persona. 

No hi ha gaires jugadores d’elit negres?
No. Quan em fan entrevistes i em pregunten quins 
són els meus referents a l’handbol sempre dic Marta 
Mangué i Shandy Barbosa. Des que era petita quan 
les vaig veure, vaig dir: són com jo. A França sí que hi 
ha més jugadores negres d’elit però a Espanya no. Jo 
ara començo a ser una mica el referent per a d’altres 
jugadores. 
Ara sóc a França però cada vegada que vinc a Grano-
llers la meva mare em parla d’alguna nova jugadora 
que vol començar a jugar o de companyes meves 
que tenen germanes que també volen jugar. A mi 
m’hagués agradat poder preguntar a una jugadora i 
dir-li si em podia ajudar quan començava. Sempre 
que puc les ajudo.

Formes part de l’Associació de Joves Afrodescen-
dents.
La vam crear perquè hi va haver un incident de racis-
me a l’escola Ponent i hi havia un pare que no sabia 
com afrontar la situació i m’ho va explicar. Ho vam 
comentar amb amigues, vam començar a parlar i vam 
crear l’associació i durant el confinament vam ajudar 
molta gent.

Kaba Gassama va descobrir 
l’handbol l’any 2009, gràcies 
al Torneig Coaliment que 
organitza el BM Granollers.  
La reconeixeu? Ella hi va 
participar amb els seus  
companys i companyes de 
l’escola Ferrer i Guàrdia.  
La resta és història
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